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hei alle, 

24. august ble det arrangert Hælja hime. vi fikk besøk av mange store og små som møtte opp for 
å få prøvd digital mini-elg, møte alpakkaene som hadde stand ved siden av oss og prate generelt 
om jakt og friluft. Her er det veldig mye oppmøte, noe som gjør dette til en god aktivitet som 
synligjør klubben både for eldre og yngre. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Familiekveld ble arrangert 18 juni. Her ble det servert pølse og kaffe, litt mager deltagelse, men 
de som møtte fikk prøve elektronisk elg, luftgevær, salong rifle, på mange forskjellige morsomme 
mål. Alt fra papp til stål.  

 

 

annet enn dette har det blir holdt inne-skyting hver helg fra begynnelsen av vinterskyting og vil bli 
holdt ut til begynnelsen av sommerskytingen. her har vi dessverre hatt mindre oppmøte enn i fjor 
selv om vi har flyttet inne-skytingen til å samsvare med vanlige skytetider, det positive er at det er 
flere yngre som er med foreldre og skyte ute på ordinær vintertrening. 

  

 

 

 

 

 

 



Det er nå satt opp 3 nye elektroniske skiver for salongskyting og disse ble montert på riflebanen i 
løpet av høsten. De 3 blinkene er allerede hatt en kveld med skyting for og teste anlegget det 
funket som det skulle. Det er planlagt en «offisiell» åpning for 22 kaliber banen i starten av 
sommerskytingen, da håpet jeg og Terje og prøve og lufte interessene for noen av de lokale i 
Andebu for å se om de har lyst og møte på åpning. Deretter håper jeg 22 banen kan gi de yngre og 
de mer erfarne skyttere mye skyte-glede fremover. samt å gjøre det litt billigere og skyte for alle.  

 

 

 


